
r'iialYt)L:.i
ii' r ; li.l T,r: \\li- C C rAi,.,' E r,,

ri i; iol'-lrr j',i'.;r ' " I

8: iii)0 iryL.C-,r::r .,:..:..-, r .

sT.0003,11.2021
s\ D'. x\I1s5

:
!^

I' I'li'r: '-

Woclawek, 25 pa2dziernika2l21 r.

Pan

DanielTobjasz

Radny Rady Miasta

Wloclawek

catau,S E, 10i ?011 ftaliy'/J{x-l

W odpowiedzi na interpelacjg migdzysesyjnqwniesionE przezPana, w sprawie zabezpieczenia
Srodkow finansowych w budzecie Miasta Wloclawek w 2022 roku na wybudowanie na kqpieliskach
miejskich lazd6w do wody dla osob z niepelnosprawno6ciami informujg, ze dostzegam i podzielam
potzebq zakupu spzetu, ktory umo2liwi kqpiel w jeziorach miejskich osobom borykajqcymi sig
z ograniczeniami.

W zwiqzku z powy2szym we wze6niu tego roku, Osrodek Sportu i Rekreacji pzy skladaniu
wniosku do bud2etu na 2022 r. wskazal konieczno6c zakupu spzgtu wodnego na pzedmiotowe
kqpieliska.


